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Zabrzeg dnia 17.07.2020 r.

PRoToKÓŁ
z zebrania Rady Sołeckiej w Zabrzegu z dnia 17 lipca 2020 r,

Sohys Andrzej Puskarczyk powitał człoŃów Rady Sołeckiej.
zebranię było prawomocne o czym poinformowń zebranych sołtys zabrzega.
Na zebraniu obecni byli:

1. KrzysztofJarczak
2. Alicja Kuboszek
3. Katarzyna Balcarek
4. Tomasz Borkowski
5. Jacek Tomaszczyk
6. Andrzej Wrzoł
7. Jerzy Kwaśniewski
8. Tomasz Londzin

sekretarzem zębtania wybrano człoŃa Rady sołeckiej Alicję kuboszek.
wybór sekretarza został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie.

Sołtys przedstawił porządek zebrania:
l. Powitanie zebranych członków Rady Sołeckiej.
2. Przedstawienie porządku zebrania.
3. Przyjęcie protokofu z dńa20 lutego 2020 r.
4. Rozpatrzenie zmian i przesunięcia środków na inne zadańa.
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. zakończenie zebrania

Porządek zebrania oraz przyjęcie protokołu z dnia lutego 2020 r. poddano pod głosowanie,
które zostały przyjęte jednogłośnie.

Sołtys przedstawił zadaniaz protokołu z 20 lutego 2020, które są realizowane :

- projekt ulicy Siennej,
- nakładka asfaltowa na ulicy Grzybowej,
- remont łazienki w Przedszkolu Publicznym w Zabrzegu.

Sołtys zaproponował przesunięcie środków niewykorzystanych z,.Majówki" oraz spotkań
integracyjnyclr na zadania inne jak:
- remontu 7 szt. tablic informacyjnych,
- remont łazienki w Przedszkolu Publiczn}.rn w Zabtzega - pisrno z dnia 6 lipca 2020 r.
- zakup mundurów dla OSP Zabrzeg- pismo z dnia27 czerwca2020 r.

Propozycje przesunięcia środków poddano pod głosowanie i zostały przyjęte jednogłośnie.

Sołtys poinformował zebranych, że planowane wykonanie chodnika od ulicy K. P}.tla
do ulicy ks. Janoszka, gdy pozwolą środki pieniężne nastąpi we wrześniu2020 r.

Planowany również jest projekt oświetleń na ulicy Mostowej,i Sikorskiego w Zabrzegu,
spotkanie w tej sprawie zaplanowano na 20 lipca 2020 z Panią Barbara Szopa w celu
wstępnego oszacowania kosztu wykonania tego zadania.

Pismo
2 9 -07, 2020

k§

P
Ł

N
t
}_

c

URZĄD MI§r§Kt
w czechorłi cach "Dzi i dzicac h

PUNKT KANCELARYINY
0o'T#oi? 

r?r{ 
Ą';oŻ

il..9_/S}-..... wyd

Data i podpis.....

osobiście

l



Sołtys pointbrmował zebranych o zamontowanym monitońngu na Stadionie w Zabrzega,

wolne wnioski:
Radny PanKrzysztof Jarczok przybliżył zebranym człoŃom Rady Sołeckiej temat inwestycji
PKP związanej ze zmianą infrastruktury kolejowej na terenie Gminy Czechowicę-Dziędzicę.
Radny Rady Gminy Czechowice-Dziedzice Pan Krzysztof Jarczok zorganizował spotkanie
z przedstawicielami: Inwestor firma BUDIMEX Pan Jakub Janusz, HydroloĘ Panią Barbarą
Błaszczak, Przedstawiciele Spółki Wodnej Kierownik Małgorzata Jasny, Frzewodni czący
Spółki Wodnej Pan Jan Londzin. Anna Jarczok oraz Sołtys Zabrzega Pan Andrzej
Puskarczyk. Celem spotkania było omówienie odrenowania zaburzenia stosuŃów wodnych
powstałych podczas wykonywanej inwestycji. W tym celu również zostało wystosowane
pismo do PKP.

Kolejny temat to Plac Zabaw przy Szkole Podstawowej w Zabrzegl, który nadaje się
do remontu, zniszczone drewniane elementy są zagrożeniem i nalezy przeprowadzić remont.
Rada Sołecka oczekuje pisma od Dyrektora Szkoły Pani Barbary Parchańskiej w sprawie
uszkodzonych elementów, aby wspólnie mozna zabezpteczyć środki finansowe na ten cel.

Pan Andrzej Wrzoł wykaszanie trawy w pasie drogowynr przy drogach Gminnych
i Powiatowych jest nie w pełni wykonywane zadanię.

Sołtys poruszył temat budowy parkingu przy zaporze w Zabrzegu. Jest problem z
wykonaniem teso zadania ze względu na brak własności gruntu pod budowę) a na zamianę
terenu nie wyraza zgody co uniemozliwia realizację wykonania w tym miejscu
parkingu.

Pan Jerzy Kwaśniewski informuje, że w pierwszych założeniach nazewnictwo miało
wl,konanie miejsc postojowych dla samochodów podzaporą. To zmieniało kwalifikację
wykonania zadania. Nie rozumie pan Kwaśniewski dlaczego odstąpiono od nazewnictwa
miejsc postojowych a zostało zamienione na budowę parkingu pod zaporą w Zabrzegu,

Sołtys Andrzej Puskarczyk podziękował przybyłym członkom Rady Sołeckiej
i tym akcentem zakończył zebranie.

Protokół sporządził

Alicja Kuboszek


